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2011 J"d 2 7,
Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor

Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Parlagfűmagot tartalmazó komposztföld?! ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tegnapi napon lakossági megkereséssel fordultak hozzám a következ ő ügyben. A bejelentő

szerint a jelenleg kapható komposztföld, rengeteg parlagfű-magot tartalmaz . Ez úgy történhet meg

véleménye szerint, hogy a parlagfű-mentesítéskor begyűjtött parlagfüvet komposztálják, majd az a

továbbiakban eladásra kerül a „gyanútlan” kerttulajdonosoknak . (Mindezt ő tapasztalatból írja le . )

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Elképzelhetőnek tartja, hogy ez előfordulhat?

Amennyiben igen, milyen azonnali lépéseket lehet tenni ennek megakadályozására?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június 21 .
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Dr . Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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